

2025-2026「綠化校園資助計劃」

本校再度榮獲康樂及文化事務署撥款舉辦 2025-2026「綠化校園資助計劃」，希望透過此計劃加強幼兒和家長對植物的認識和興趣，從而提升彼此對綠化概念，並於過程中培養幼兒的耐性、觀察和思考能力，更增進親子關係。歡迎幼兒和家長於 1/12/2025 (一)-12/12/2025(五)到本校大堂欣賞各種植物，這段期間亦舉行《愛心種植計劃》，敬希積極參與，享受種植的興趣！

活動名稱：《愛心種植計劃》

綠化校園活動完結後，學校會將部分植物發給有興趣栽種的學生和家長，希望大家在家學習照顧植物和認識植物的特性，如學生和家長有興趣領取植物回家種植，請於 9/12/2025(二)前填妥 eClass 表格。如報名人數超過預定名額，將以抽籤決定。植物約於 12/12/2025(五)前發給中籤學生帶回家種植。

順德聯誼總會
屯門梁李秀娛幼稚園
2025 年 12 月 1 日

✂



2025-2026《愛心種植計劃》

有興趣領取植物回家種植的學生和家長，請於 9/12/2025(二)前填妥 eClass 表格。

學生姓名: _____

班別: _____

(溫馨提示：由於本校的植物擺放校中一段時間，尚餘植物數量有待校園綠化活動完結後才分發，當植物美觀情況不佳，請家長在家悉心照顧，與孩子種出更有愛心的植物。

2025-2026 Greening School Subsidy Scheme

Our school has received funding from the Leisure and Cultural Services Department to run the Greening School Subsidy Scheme 2025-2026. We aim to help children and parents learn more about plants and foster an interest in greening. This program will also help develop children's patience, observation, and thinking skills, while strengthening parent-child relationships. We invite children and parents to explore various plants in the school hall from 1/12/2025 (Monday) to 12/12/2025 (Friday). Join us in the "**Love Planting Project**" and enjoy the fun of planting!

Event: Love Planting Plan

After the greening campus activity is completed, school will distribute some plants to students and parents who are interested in planting. We hope that everyone can learn to take care of plants and understand the characteristics of plants at home. If students and parents are interested in receiving plants for home planting, please fill out the form through eClass by 9/12/2025 (Tuesday). If the number of applicants exceeds the reserved quota, the decision will be made by lottery. The plants will be distributed to the students selected by lottery to take home for planting before 12/12/2025(Friday).

Shun Tak Fraternal Association
Tuen Mun Leung Lee Sau Yu Kindergarten
1 December, 2025



✂-----

2025-2026 Love Planting Plan

Students and parents who are interested in receiving plants to plant at home, please fill out the form through eClass by 9/12/2025 (Tuesday) .

Student Name: _____

Class: _____

(Kindly reminder: Since our school's plants have been in the school for a while and the remaining ones will be distributed after the campus greening activities, please take care of the plants with children at home even if they are not in good conditions. Together, you can nurture them and help them thrive with love.